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. בדקנו הנושא מצלמות בעיר הרצליהלקבלת המידע בעניין  26/12/2018ת בקשתך מיום קיבלנו א

 :טחוןימאגף מערכות מידע ומאגף הב ולהלן נתונים שהתקבלו

העירייה הפסיקה את  שכן מערך המצלמות בעיר הרצליה אינו פעיל נכון לימים אלה .1

תהליך בסיומו של  נמצאת העירייהכיום . ת המערך הקייםאעבודתה עם החברה שהציבה 

 .חדשה לנושא זהלבחירת חברה ארוך  מכרזי

הישן של העירייה זמין לציבור הרחב בתוכנת המידע של המערך המצלמות  מיקומי .2

(. ניתן למצוא המערכת באתר האינטרנט של העירייה. יש לחפש בשכבת GISההנדסי )

מערך ה שייכות לרבות מהמצלמות המופיעות במפיש לציין שוב כי  המידע "חירום".

 נמסר כי אין לדעת כמה מצלמות פעילות היום מתוך אלו שהותקנו בעבר.ו אינו מתוחזקש

יחד עם זאת, יש מספר מקומות בהם  המערך הוכרז כלא פעיל ולכן לא בודקים זאת.

 דע ונתונים לגביהן מופיעים בקובץ מצורף. ידי אגף מערכות מי-הותקנו מצלמות על

המצלמות שהוצבו בעבר לא כאמור לעיל,  – 2015-2018לגבי מצלמות שהוסרו בשנים  .3

 לא מתוחזק.  הוסרו, אולם מדובר במערך

 .2016גובש בשנת מצ"ב נוהל שימוש במצלמות ש .4

כנדרש  והנהלים החדשים יפורסמו המיקומים המצלמות החדש מערךהפעלת עם התחלת  .5

 בחוק. 
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 שלומית כנריד"ר 

 ממונה על תלונות הציבור

 ועל העמדת מידע לציבור
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